
PROTOKOT, NR LVI / 10
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie
odbytej w dniu 27 kwietnia2Ol0 roku

w lokalu Miejsko - Gminnej Biblioteki publicznej w Jqdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie l40s Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady

LVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie zwolanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy
o samorz4dzie gminnym /wniosek Burmistrza Miasta Jgdrzejowa w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 1t radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quomm prawomocne do podejmowania uchwai.

Rada Miejska w Jgdrzejowie uczclLa minutq ciszy pamiqd ofiar tragedii, jaka
vt1'darzyla sig w dniu 10 kwietnia 2010 roku pod Smoreriskiem.

Porz4dek obrad:
L otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. uchwala w sprawie zmianw bud2ecie miasta i gminy na 2010 rok.
3. Zamknigcie obrad.

Uwag nie zgloszono.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnego Wojciecha
Radny Bilewicz wyrazil zgodq.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjgla
Bilewicza na sekretarza obrad.

Burmistrz Marcin piszczek odpowiedzial, ze to
sieci"; przylqczy nie mozna finansowai.

Radna Urszula Kruk wnioskuje o przyjpcie
zaproponowanej przez Burmistrza.

Bilewicza na sekretarza obrad.

kandydaturE radnego Wojciecha

pomylka. Powinno by6 ,,budowa

uchwaly w caloSci w wersji

A.d.2.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Teodor Kot, w zwiqzku z tym, 2e dzil na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej

zglosil wniosek, kt6ry uzyskal pozytywn4 opiniq komisji, zglasza go po.ro*nie: proponuje
przeniesienie 30 000 z dzialu 400 rozdziat 40002 do dzialu kOO ,oiaoal 60016 pod nur*4
,,przebudowa drogi w miejscowoSci Mnich6w". Radny uzasadnil wniosek tym,2e podczas
objazdu dr6g gminnych w okresie wiosennym radni widzieli, ze droga talqczy dwie drogi
powiatowe, obsluguje ruch lokalny z pominigciem drogi E-7. Rernont jrogi docelowo
spowoduje zmianp trasy kondukt6w pogrzebowychpoprzez przeniesienie jej zdrogi E-7 na
tg drogE lokaln4 co poprawi bezpieczefistwo. Do zakoric t"nlu 1r'go zadania pozostato okolo
150 - 200 metr6w. W budZecie na 2010 rok nie bylo zabezpiecionych Srodi6w na ten cel.
Radny prosi o przychylenie siE do tego wniosku.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zwroci\ uwagg, Le w uzasadnieniu jest
,dzial900 z przeznaazeniem na: zwrot inwestorom indywidualnym naklad6w poniesionych
przez nich na budowE przylqczeh kanalizacyjnych...". Dwa razy to bylo walkowane
i zmieniane. -Teraz rozumiem pozostaje w starej wersji, bo zalqcinik jesi skorygowany,
a to jest niezmienione.



Radna Janina Szreniawa: ,ia nie wiem, robimy tylko sesje, przerzucamy z paragrafu
nct paragraf, ten chce ju2, ten chce tei w caloici przeglosowa6.... Pqknie. CdZ tu wiqcej
potrzeba. Sqpieniqdze, chodzilo o coi, a drugi to mo1e miet i nie miet. Ja koitczq kadencjq -
muszQ miet zrobione. Panie Przewodniczqcy. Jestem zbulwersowana tym, jak ze1my ostatnio
byli na spotkaniu, szukaliSmy pieniqdzy, skqd te pieniqdze wziqt, ale nie bylo powiedziane na
co. Panie Przeu,odniczqcy. Mamwra2enie, ze to jest zarzqd, a nie rada; to jest zarzqd sprzecl
l6 lat, Boleicie sobie wypisali swoje wnioski, co zrobit, a nas tylko: chdicie tu radni, na
bacznoSt staricie, rqczkq do g6ry i przeglosujcie. Tak nie mo2e datej byt Panie
Przewodniczqcy. Zmieniq Pan sam. Powiedziat Pan, 2e Pan sobie z pqnem Burmistrzem
uzgodni telefonicznie. Jakie telefonicznieT To po co my jesteimy potrzebni, jak tak siq ma
robit? Druga sprawa: pytam siq, na co sq dla wodociqgfw pieniqdze, na co? Bo 2e jest 300
toiawiem, tylko na co to mq byt przeznaczone? 30, tak. Projekty LGD; Proszq paristwa.
Tyle projekt6w przepadlo. Czy my teraz powrotem mamy glosowat zct projektami? Przeciei
weicie sobie Paitstwo do glowy, 2e przyjdzie nastpne rada i to p6jdzie do kosza. Nie bqrlzie
nic zrobione. Dlaczego dopiero teraz? Przecie| przyszlismy, mieliimy cztery lata Proszq
Pafistwa i trzeba bylo projekty robit. Przyjql Burmistrz Kapcia jednq paniq zeby tylko
siedziala przy projektqch i pisalo projekty. Potem druga byla do biura przyjqta i nie pisze.
Teraz nagle Pan Burmistrz Piszczek przyszedl, 2e bqdzie pisal projekty, no napisal parq,
owszenl, nie powiem, ze nie napisal nic, ale malo, Panie Burmistrzu. A teraz piszmy nastqpne
i do kosza".

Radny Tadeusz Lesiakowski poinformowal, 2e w pi4tek na Komisji Porz4dku
Publicznego zostala zg\oszona propozycja pod adresem Burmistrua o podzieleniu wniosk6w
ujEtych w projekcie uchwaly na dwie grupy. Radni chc4 glosowac pozytywnie, a niestety nie
ma takiej mo2liwoSci z uwagi na to, 2e znajduje siQ kontrowersyjne rzeczy. Radny
wnioskuje, o przygotowanie wniosk6w kontrowersyjnych i o przeglosowanie wniosk6w
pozltywnych.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz ustosunkowal siE do wypowiedzi radnej
Szreniawy: ,,Akurat tak sig sklada Pani Radna, 2e nie byliSmy sami, kiedy ja m6wilem
o telefonie i mam Swiadk6w - mySlE, 2e mogq to powt6rzy6. Po ostatnim spotkaniu,
szanowna Pani radna, powiedzialem do Pana Burmistrza, 2e materia\ nie jest nale|ycie
przygotowany r je?eli bgdzie mial nowe propozycje - czekam na telefon. Takie padly slowa
z mojej strony. Natomiast, jezeli pani publicznie, chce zarzucic, ze ja z Burmistrzem
telefonicznie co6 uzgadniam - jest to absolutnie nieprawda. Bardzo proszQ, Leby pani
w przyszloSci unikala takich sl6w, bo ja na to mam Swiadk6w".

Przewodniezqcy zarrlnS dyskusjg w tym temacie.
Radny Teodor Kot wnioskuje o przerwE.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1420 przerwQ trwaj4c4 do
godziny 1430.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial,2e w czpsci popiera wypowiedz
radnej Szreniawy, poniewa2 Komisja BudZetu jednogloSnie postawila kiedyS wniosek, ze
w przypadku przekazywania dotacji dla jednostek, w tym dla ZWIK powinien by6
przedstawiony harmonogram, co sig za te pieni4dze zamierza zrobic, Zeby nie bylo sytuacJi,
2e polniej ktoS decyduje, gdzie te pieniqdze id4. Radaprzeznacza i Rada powinna wiedziei
na jakie zadaniato jest. Takiego zalqcznikanie ma.

Wigcej uwag nie zgloszono.

Wi ceprzewodnicz4cy Rady Pawel Ol szak o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.



Za

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg m LYIl4l3/10 w sprawie w sprawie
zmran w budzecie miasta i gminy na20l0 rok, nastEpujqcq iloSci4 glos6w:

- 1 0
Przeciw - 3
Wstrzymalo siq - 6
/Uchwala nr l-VI/413/10 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 3 .
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Jqdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie 14r5

zamknfi obrady LVI sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
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